图书基本信息

书名:《大学体验英语快速阅读教程》

13位ISBN编号:9787040178319

10位ISBN编号:7040178311

出版时间:2005-8

出版社:高等教育出版社

作者: 刘龙根

页数:112

版权说明:本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介以及在线试读,请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu000.com

内容概要

《大学体验英语·快速阅读教程2》内容简介:1.实用会话、实用写作的训练,培养学习者英语综合运用能力和在涉外交际中的实用表达能力。2.注重教材的可操练性:选文短小精悍,生动有趣,便于听、说、读、写、译的训练:练习设计层层深入,通过训练达到学懂、会用的教学目的。3.强调以人为本,突出"个性化"学习:注重学习者在整个学习过程中自主学习的引导,强调学习者在体验语言的立体化环境中获得语言知识,体验用英语表达和交流思想的美妙。

4.重视文化知识的学习,培养"跨文化意识":提供大量真实的图片、富有时代感的文字材料以及英语国家丰富的文化背景,开拓学习者的视野。

5.立体化教材为英语学习提供全方位服务:文字版、网络版、电子教案以及多媒体学习课件等提供了立体、互动的英语学习环境。

书籍目录

Introduction to Important Reading Strategies and SkillsUnit One American Life Text A Choosing the Way We Live Text B The Evolving Notion of HomeUnit Two Government Text A Government in Britain Text B Government in the U.SUnit Three Job Text A Charcoal Drawing Text B My First Job -- The Parking-Lot SweeperUnit Four Discovery Text A Is Intelligence Inherited? Text B Improving Your MemoryUnit Five Education Text A American Style of Education Text B College: A Transition Point in My LifeUnit Six Morality Text A Morality Without Free W Text B Moral IssuesUnit Seven Friendship Text A E-Mail to Understanding Text B Friendship of American StyleUnit Eight Social Changes Text A Major Consequences of Modernization Text B Cultural Change Unit Nine Emotional Issues Text A Overcoming Loneliness Text B What Are the Causes of Divorce?Unit Ten Health Text A Health & Fitness Text B WalkingUnit Eleven Culture and Geography Text A Culture and Cuisine Text B FloridaUnit Twelve Water Text A Household Water Text B Water WarsUnit Thirteen Sports Text A Breaking Barriers Through Sports Text B How Much Exercise Do I Need?Unit Fourteen Economy Text A Connectivity and Economic Growth Text B The Place of Business and Work in U.S. SocietyUnit Fifteen Women Problems Text A For Working Women, Job Equality Elusive Text B Women in the WorkforceUnit Sixteen Environment Text A Smog Controls Useless Without Global Clean-Up Text B Plastic Bags-- Prolific Problems Unit Seventeen Pay Text A What Does McDonald's Pay? Text B All Pay Is Not Created EqualUnit Eighteen Internet Text A On-Line or Off-Line Text B The Internet and the IntranetAnswer Key

章节摘录

7. Understanding main ideas You will practice recognizing the main ideas contained within a text. In the process of skimming you will alreadyhave identified some of these main ideas. During a second and third reading you can recognize and understand themmore fully. Each paragraph will usually contain one main idea, sometimes referred to as the paragraph topic. The reading materials provide several exercises which help you identify and understand the main ideas in a text. Knowing the key points in a reading text is vital in assessing its importance and relevance for your needs. Understandingthe main ideas will also lead you to an understanding of a writers organization. Example 3: One hundred years ago, school teachers were expected to provide a variety of services inaddition to their teaching duties and to behave themselves in an exemplary (serving as an example) manner. They cared for the oil lamps, tended the fire, and supplied their students with sharp pencils. After a long day in the classroom, they were expected to spend some time every evening reading the Bible. Women teachers could not marry, and barber shops were off limits to men teachers. Of course, alcohol and tobacco were forbidden.

Which statement best expresses the main idea? A. Teachers performed domestic tasks. B. The teaching profession demanded total dedication. C. Teachers needed the guidance of religion. D. Teachers set good examples by not using tobacco and alcohol. 8. Recognizing important facts and details To understand the main idea thoroughly, however, you must recognize the important facts or details which helpdevelop or support it. These facts and details give you a deeper understanding of the main idea. They may prove a point, show a relationship between ideas, or serve as examples to help you understand the main idea more fully. Here are some ways to help you recognize important facts or details: 1) Read for the main idea. If you have identified the main idea, you can more easily recognize the important facts that support it. 2) Keep it in mind that not all facts or details are equally important. Look only for the facts that related to the main idea. 3) To check on your understanding of the material you have read, review the facts or details which you have identified as the main idea. If adding up the facts or details does not lead logically to the main idea, you have failed either to identify the main idea or to recognize the important supporting details.

编辑推荐

新世纪网络课程建设工程项目。倡导英语学习现代理论,提供英语学习整体方案,创造英语学习 崭新体验,迎接中国入世全面挑战!

版权说明

本站所提供下载的PDF图书仅提供预览和简介,请支持正版图书。

更多资源请访问:www.tushu000.com